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Z A P I S N I K 

 

4. izredne seje Občinskega sveta Mislinja, ki je bila v sredo, dne 30. avgusta 2023, ob 17. uri, v sejni 

sobi Občine Mislinja, Šolska cesta 34, Mislinja. 

 

Na podlagi 2. odstavka 35. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 100/2005- uradno 

prečiščeno besedilo),  31. člena Statuta Občine Mislinja (Uradni list RS, št. 63/2010 in Uradno glasilo 

slovenskih občin, št. 5/2012 in 27/2016) je sejo sklical župan, Bojan Borovnik. 

 

 Na seji so bili: 

 

- prisotni člani sveta: Andrejc Pantner Petra, Brodej  Rajko, Herlah Roman, Robnik Viktor, 

Sovinc Anže, Tretjak Alojz, Tretjak Marijana, Večko Nejc, Zupanc Matija, Jaka Šilak, Elizabeta 

Jelenko 

- seji so prisostvovali tudi: Boris Kamenik, investicije, Lidija Kanovnik, računovodstvo, Nina 

Fras, pravne zadeve 

 

- opravičeno odsotni: Andrej Felle 

 

Seja je bila sklicana zaradi nujnosti obravnave v zvezi z zagotovitvijo pokritja stroškov za nakup nujne 

zaščitne opreme in zaščitnih sredstev ter izvajanja nujnih intervencijskih ukrepov zaradi močnih neurij 

v Občini Mislinja.  

 

Člani sveta so po elektronski pošti prejeli predlog dnevnega reda. Župan je prisotne člane sveta pozval 

k razpravi. Razprave ni bilo, zato je dal predlog dnevnega reda na glasovanje. Prisotnih je bilo 13 članov 

sveta, kateri so soglasno (13 za) sprejeli naslednji 

 

s k l e p  št. 1 - izredna/4-2022-2026: 

 

Za 4. izredno sejo občinskega sveta je določen naslednji  

 

d n e v n i   r e d : 

 

1. Obravnava in sklepanje o predlogu povišanja proračunske postavke 07008 – 

Pokrivanje stroškov intervencij; 

Poročevalec: župan Bojan Borovnik, mag. posl. ved in Boris Kamenik, podsekretar za 

investicije 

 

Ad. 1 
 

Obravnava in sklepanje o predlogu povišanja proračunske postavke 07008 – Pokrivanje stroškov 

intervencij; 

 

Župan je uvodoma povedal, da zaradi neurij z dolgotrajnimi nalivi, vetrom, točo in poplavljanjem 

hudournikov, ki so zajele tudi našo občino v juliju in avgustu, ugotoviti, da sredstva, ki so namenjena 

za pokrivanje stroškov intervencij in sanacij, za letošnje leto v proračunu Občine Mislinja znašajo 1.000 

EUR in še zdaleč ne bodo zadoščale pokrivanju navedenih stroškov. Stroški intervencijskih in 

sanacijskih del še niso znani, saj so dela še v teku. Letošnja škoda po neurjih je bistveno višja kot je bila 

po neurjih v preteklih letih. Plazov je okoli 86 in ogromno poškodovanih cest. Trenutno sta zaprti še dve 

cesti, sicer z urejenim obvozom, tako da imajo dostope do hiš vsi občani. Zaradi nastalih izrednih razmer 

je bil sklican tudi štab Civilne zaščite občine, ki je deloval približno en teden. Predstavil je tudi trenutno 

stanje na območjih, kjer je bilo največ poplav. Pritiski s strani oškodovancev so veliki, saj ljudje 

pričakujejo, da bo občina lahko vse sanirala sama, s svojimi sredstvi oz. sredstvi, ki ga bi naj pridobili 

od države, vendar temu žal, ni tako. Povedal je tudi, da je prosil DRSV, da očistijo pregrade in uredijo 

vodotoke, saj so v slabem stanju. Na terenu je marsikje opaziti, da je v veliko primerih za nastalo stanje 

kriv vsak posameznik. Stroškov je bilo do sedaj že ogromno in sedaj se opravljajo popisi in ocenitve 

škod na terenu.  
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Boris Kamenik je povedal, da je imela občina v juliju in avgustu, kot večina drugih občin tri ujme oz. 

dogodke in sicer 12.-13. julij, ko je bil večinoma vetrolom, 17.-25. julij neurja z nalivi ter 4.-6. avgust 

poplave zaradi močnih padavin. Uprava za zaščito in reševanje je posredovala pozive za oceno 

intervencijskih stroškov, ki jih je potrebno še oceniti. Za prva dva dogodka so bila odobrena sredstva za 

stroške intervencijskih del, za kar se že podajajo zahtevki. Prejet je bil tudi poziv za oceno 

intervencijskih del od 26.7. – 3.8., za kar je bila podana tudi ocena. Oceno škod je potrebno vnesti tudi 

v aplikacijo AJDA za občinske ceste, oceno škod za gozdne ceste vnaša Zavod za gozdove, občinska 

komisija pa mora vnesti tudi podatke za nekategorizirane ceste in hišne priključke. Vnesene podatke v 

aplikaciji AJDA o škodah do 1.9. je potrebno v zbirni tabeli posredovati na ministrstvo, saj naj bi na tej 

osnovi občine prejele 40 % predplačila. Metodologija za ocenjevanje škod so bila do sedaj takšna, da se 

je ocenjevalo samo tisto, kar je dejansko uničeno (odnešeno), sedaj pa je drugačna razlaga, da se lahko 

vključijo tudi npr. kakšne podporne konstrukcije, ki omogočajo prevoznost cest in se lahko vključijo v 

oceno škode. Predstavil je poškodbe cestne infrastrukture po neurju na cestah:  Megalec – Pik – Graška 

Gora, JP Mlinar Martinerc, LC Hudovernik – Kričej - OŠ Kozjak, LC Paški Kozjak – Gornji Dolič, plaz 

pri Bajtnerju, LC Hudovernik – Paka, LC Mislinja – Tolsti Vrh – Srednji Dolič, JP Boštjan – Ramšak, 

JP Krenker – Sedovnik, LC Gornji Dolič – Završe – Graška Gora, plaz proti Strgarju in Jenini, LC Zg. 

Dovže – Turičnica, JP Strgar – Razborca, plazove na gozdnih cestah, poškodbe na nekategoriziranih 

cestah, most v Mrakovem grabnu, brv v Stražah,… Pozval je vse prisotne, da posreduje podatke, če so 

seznanjeni še s katerimi poškodovanimi cestami. Za vnos podatkov o škodah v aplikacijo AJDA je 

obvezna priloga tudi fotografija. Približna ocena škod bo znašala cca 1,5 mio EUR, to pa ne pomeni 

celotnega stroška sanacije, ki bo dejansko bistveno večji. Pri intervencijskih stroških projekt ni 

upravičen strošek, ampak le geološka raziskava. Veliko pa je tudi škod na zasebnih objektih, zato se 

občani vsakodnevno oglašajo na upravi za pomoč pri sanacijah. 

 

Župan je povedal, da si bo stanje škod ogledal tudi geomehanik, ki bo podal strokovna stališča glede 

sanacij posameznih škod, dejstvo pa je, da vseh škod ne bo mogoče pokrivati iz občinskega proračuna, 

saj bi s tem lahko ogrozili financiranje posrednih in neposrednih proračunskih porabnikov. 

Vse škode, tudi na zasebnih zemljiščih, je potrebno prijaviti, da se vnesejo v aplikacijo AJDA, saj bo 

država na tej podlagi lahko pomagala pri financiranju sanacij škod. Tudi člane občinskega sveta je 

pozval, da predlagajo oz. povedo stališča glede pristopa k saniranju škod po neurju. 

 

Nejc Večko je vprašal, če so občinske ceste že vse sanirane po poplavah. 

 

Župan je pojasnil, da ceste še niso sanirane, je pa že vzpostavljena prevoznost cest, razen ceste Megalec 

– Graška Gora, ki je še trenutno v fazi saniranja, saj je potrebno vzpostaviti stanje, da se bodo lahko 

organizirali šolski prevozi. Za ureditev mostu  Doliču je že sklenjena pogodba za pričetek izvajanja del.  

Podobno stanje je tudi za ureditev mostu pri Lopanu v Mislinji ter ureditev oz. sanacije na Gozdarski 

cesti v Mislinji. 

 

Viktor Robnik je menil, da v sklepu manjka glavni podatek in sicer manjka vrednost za katero se bo 

povečala proračunska postavka. Pri rebalansu pa bo to že bolj poznano kakšno bo povečanje postavk 

vezanih na to. Vprašal je tudi koliko bo znašala okvirna škoda? 

 

Župan je povedal, da bo ta interventna škoda znašala preko 1,5 mio EUR, podatki se še zbirajo. 

 

Viktor Robnik je nadaljeval z vprašanjem ali se dela oz. je že narejena višina ocenjene škode, ki jo je 

utrpela Občina Mislinja na cestah in drugi infrastrukturi, saj se roki za oddajo ocen že iztekajo. 

Boris Kamenik je povedal, da so  se do 28.8. 2023 zbirale vloge občanov, sedaj pa bo komisija na terenu 

opravila cenitev škod na kmetijskih zemljiščih in objektih. 

Viktor Robnik je še dejal, da je prav, da je občinski svet informiran glede  stanja po neurjih v občini 

Mislinja, saj sam pred tem ni imel občutka, da se je zgodilo toliko škode na območju občine. Zanimalo 

ga je tudi koliko sredstev lahko pričakujemo v proračun občine iz državnega proračuna? Občina bo vsled 

stanja verjetno prisiljena sprejeti spremenjene investicijske programe, saj bo država klestila sredstva 

tudi na teh področjih. 
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Župan je dejal, da je že bila dana vloga na Fundacijo za šport, da bi se odobrena sredstva za nadaljevanje 

investicije na Starem Bajerju prenesla v drugo leto. Izrazil je upanje, da bo občina intervencijska 

sredstva s strani države prejela, kot je bilo dogovorjeno. Ocenjena škoda, ki je po njegovem mnenju na 

območju občine že okoli 5 mio EURE je pričakovati predplačilo s strani države v višini 40 % vrednosti, 

s tem, da je potrebno sanacije izvesti v letošnjem letu, kar je pogoj za pridobitev sredstev in pomeni 

skoraj nemogočo realizacijo v celoti.  

Viktor Robnik je menil, daje potrebno previtriti načrt razvojnih programov. Zaradi nepridobljenih 

sredstev na razpisu za Hudo luknjo, je predvidena proračunska sredstva mogoče prerazporejati. 

Zanimalo ga je tudi, če so predvideni kakšni drugi ukrepi, ki jih bo mogoče pri izvrševanju proračuna 

upoštevati, da bi omilili nastalo situacijo. 

Župan je povedal, da letos sredstva za Hudo luknjo niso bila odobrena, da se pa pripravlja v naslednjem 

letu nov razpis, kjer bo ponovno podana prijava. Pogodbe z izvajalci za izvedbo nekaterih letošnjih 

investicij je nujno potrditi, saj gre za sofinanciranja s strani države, ker bi v nasprotnem primeru prišlo 

do izgube že odobrenih sredstev. 

Anže Sovinc je dejal, da bo predvidoma še v tem tednu sprejet interventni zakon za odpravo posledic 

neurij in poplav. Zakon predvideva za intervencijske stroške znižan DDV za nabavo gasilske opreme in 

opreme za civilno zaščito, kar bi lahko izkoristili. Nadaljeval je, da je v tem zakonu predvidena tudi 

možnost prenosa sredstev iz proračunskih postavk na postavko proračunske rezerve in da se ukine t.i. 

omejitev višine rezerve (1,5 %). 

Lidija Kanovnik je povedala, da sredstev ni mogoče prenašati, ampak se proračunska rezerva oblikuje 

v višini 1,5 % od prihodkov proračuna. Za leto 2023/2024  teh omejitev ne bo, zato lahko občina sredstva 

razporeja, kot želi. 

Marko Tovšak je povedal, da ima občina samo davčne prihodke, mi pa potrebujemo financiranje od 

države. Občina mora pokrivati tekoče stroške, samo nekaj malega pa je lahko porabiti za investicije.  

Boris Kamenik je izpostavil problem, da so izvajalci praktično že dva meseca  opravljajo dela na terenu, 

plačil s strani države pa še ni. Občina je že posredovala prvi zahtevek za intervencijske stroške in še ni 

bilo prejetih sredstev, računi izvajalcev del pa že zapadajo.  

Viktor Robnik je  še predlagal sprejem sklepa o podaljšanju podaljšajo plačilnih rokov za izvedena dela.  

Pojasnjeno je bilo, da določanje plačilnih rokov ni v domeni občine, saj so le ti zakonsko določeni. 

Jaka Šilak je povedal, da je večinoma stanj po neurju videl in  je ugotoviti, da je dostopnost že 

omogočena. Vseh škod (postavljanje škarp, sanacij travnikov, spravila polomljenega lesa iz gozdov itd.) 

občina ne more v  celoti sanirati, zato bodo morali občani nekatere sanacije na zasebnih zemljiščih sami 

opraviti, če ne gre za ogrožanje stanovanjskih objektov. Dejstvo je tudi, da vseh projektov ni mogoče 

izdelati takoj in morajo občani tudi razumeti. Nadalje je prosil župana, da se projekt na Gozdarski cesti 

čimprej uvrsti v program realizacije, saj obstaja nevarnost zalitja celega naselja.  

Viktor Robnik je dejal, da ljudje večkrat sami prispevajo k nastali situaciji, saj nekateri s polivinilnimi 

vrečami prekrivajo jaške, kamor bi se sicer lahko odtekala voda in posledično tudi požiralnik nizvodne 

ne zmore sprejeti vse vode ob neurjih. 

Jaka Šilak je še dejal, da je situacija podobna tudi na gozdnih cestah, saj nekateri  zamašijo propuste, da 

jim meteorna voda ne izliva po travnikih.  
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Rajko Brodej je izpostavil, da je cesto v naselju vzdolž Hude luknje odneslo samo zato, ker ni bil očiščen 

hudourniški vodotok. 

Viktor Robnik je še vprašal kot predsednik sveta šole ali so ceste prevozne, da bodo šolski prevozi 

potekali nemoteno. 

Pojasnjeno je bilo, da so šolski prevozi urejeni in bo omogočen prevoz šolarjev na območju celotne 

občine.  

Marijana Tretjak je še optimistično povedala, da je pridobljen tudi projekt pri Amerikancu - Poklič v 

vrednosti 70.000 EUR, za kar je podpisana pogodba z izvajalcem, vendar zaradi sanacij po poplavah 

mehanizacija za izvedbo še ni na voljo.  

 

Po razpravi so prisotni člani sveta glasovali o predlogu sklepa. Prisotnih je bilo 13 članov sveta, kateri 

so soglasno (13 za) sprejeli naslednji 

 

s k l e p  št. 2 - izredna/4-202022-2026: 

 

 
1. Občinski svet sprejme namero o povišanju proračunske postavke 07008 – Pokrivanje 

stroškov intervencij v višini, ki bo potrebna za zagotovitev pokritja stroškov za nakup 

nujne zaščitne opreme in zaščitnih sredstev ter izvajanje nujnih intervencijskih ukrepov.  

2. Vse spremembe se vnesejo v rebalans proračuna Občine Mislinja za leto 2023.   

 

Seja je bila zaključena ob 18.40 uri. 

 

 

 

 

 

Zapisala:     Župan Občine Mislinja:  

Nina Fras     Bojan Borovnik 


